
Helsingin Leipomotyöntekijäin ammattiosasto n:o 1 

Syyskokous 1.11.2020 klo: 16.45 
 
Läsnä: Anu Wallenius, Tuuli Jussila, Petri Paavilainen, Randy Vürmer, Minna 

Pirhonen, Laura Lammi, Seppo Linden ja Susanne Fellman.  
 

1. Avattiin kokous. 

 

2. Todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Hyväksyttiin työjärjestys. 

 

4. Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Anu Wallenius. Sihteeriksi Tuuli Jussila. 

 

5. Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Laura Lammi ja Seppo Linden. Toimivat 

tarvittaessa myös ääntenlaskijoina. 

 

6. Kuultiin toiminta- ja taloussuunnitelma vuodelle 2023. 

 

Lisättiin taloussuunnitelmaan vaalituki, koska ensi vuonna käydään 

eduskuntavaalit ja tukipyyntöjä tulee. Poistettiin rauhantoiminta, koska sille ei 

ole enää vuosiin ollut tarvetta. 

 

7. Ammattiosaston johtokunnan jäsenten kokouspalkkiot vuodelle 2023 ovat 40 

€/kokous ja matkakulut korvataan verottajan vuosittain ilmoittaman 

korvauksen mukaan. 

 

Puheenjohtajan ja sihteerin palkkio 600€/vuosi. Taloudenhoitajan palkkio 

nostetaan 800€ vuodessa. Somevastaavan (sosiaalinen media ja kotisivujen 

päivitys) palkkio on 300 € vuodessa.   

 

Veikkolan mökille tulevat kilometrikorvaukset maksetaan myös verottajan 

vuosittain hyväksymän kilometrikorvauksen mukaisesti ammattiosaston 

varoista.  

 

8. Ammattiosaston johtokunnan puheenjohtajaksi valittiin Anu Wallenius Fazer 

myymäläleipomot. 

 

9. Johtokunnan jäseniksi valittiin: Minna Pirhonen Vaasan Vantaa, Randy Vürmer 

Vaasan Vantaa, Tuuli Jussila Vaasan Vantaa, Laura Lammi Vaasan Vantaa, 

Seppo Linden Salonen, Petri Paavilainen Primula, Miikka Huuhtanen 

Kanniston leipomo. Susanne Fellman Eromanga ja Ville Rahikainen Baco, 

Lantmännen. Varajäseniä ei valittu.  



 

10. Varsinaisiksi toiminnantarkastajiksi valittiin Päivi Uljas ja Jaana Saaranen. 

Varalle Satu Itkonen ja Jouni Konttila. 

 

11.  Edustajat aluejärjestön kokouksiin ovat: Anu Wallenius, Randy Vürmer, 

Miikka Huuhtanen ja Tuuli Jussila. Varalla Minna Pirhonen, Laura Lammi ja 

Seppo Linden. 

 

12. Syys- ja kevätkokouksen koollekutsumistapana on Elintae/Osaston kotisivut/ 

FB-sivut/ Työpaikan ilmoitustaulu. Kokeillaan ensi vuonna kevätkokoukseen 

kutsua jäseniä myös jäsenrekisterin kautta sähköpostilla.  

 

13. Muut esille tulevat asiat 

 

Keskustelimme Veikkolan mökin korjaus tarpeista ensivuodelle mm katon 

uusiminen. Tämä päätettiin siirtää päätettäväksi ensi vuonna, koska on kallis 

remontti.  

 

14. Kokous päätettiin 18.05. 

 

 

 

 Olemme tarkastaneet pöytäkirjan 

 

 

 

 

 

 Laura Lammi   Seppo Linden 

 

 
 


